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De fractie van de PvdA heeft het college op 4 december jl. schriftelijke vragen gesteld inzake de nieuwe 
dienstregeling vanaf 14 december a.s. van Arriva. De nieuwe dienstregeling houdt onder meer in dat Lijn 
131 niet meer in het weekend rijdt. Dit betekent dat er vanuit Gilze in het weekend geen rechtstreeks 
openbaar vervoer meer is naar Tilburg, maar ook niet naar Breda. Vanuit Gilze zijn beide steden dan 
slechts bereikbaar door gebruik te maken van Lijn 130 naar Rijen en van daaruit verder met de trein. 
 
De nieuwe dienstregeling leidt tot zeer vele, vaak heel emotionele reacties bij inwoners van zowel Gilze 
als van Rijen. 
 
Aanvullend op de schriftelijke vragen heeft de PvdA fractie nog de volgende vragen aan burgemeester en 
wethouders: 

1. Bent u betrokken geweest bij het proces van concessieverlening en de vormgeving van de nieuwe 
dienstregeling die per 14 december a.s. ingaat? 

2. Welke stappen heeft het college ondernomen om te voorkomen dat de verschraling van de 
dienstregeling, met name van buslijn 131, plaatsvindt? 

3. Welke stappen heeft u inmiddels gezet nadat wij u de schriftelijke vragen stelden om het 
voorzieningenniveau van het busvervoer in onze gemeente tenminste op het bestande peil te 
houden en/of bent u van plan om alsnog te zetten?  

 
De PvdA fractie heeft haar collegafractie in Provinciale Staten gevraagd om ook bij gedeputeerde 
staten aan te dringen op aanpassing van de dienstregeling. 
 
Hoogachtend, 
 
fractie Partij van de Arbeid, 
 
Peter von Meijenfeldt en Mariëlle Doremalen 


